
Γεώργιος Κουμουνδούρος, ιερέας 

 

1. Πώς αποφασίσατε να ακολουθήσετε αυτό το επάγγελμα; 

 

Από τη νεανική μου ηλικία υπήρχε μια τάση προς την εκκλησία και καθώς ωρίμαζε μέσα 

μου, σε ηλικία 30 χρονών μου δόθηκε η ευκαιρία και την αποδέχτηκα. 

 

2. Είστε ικανοποιημένος από τη δουλειά σας; Και αν ναι, τι σας δίνει ικανοποίηση; 

 

Φυσικά και είμαι ικανοποιημένος από το λειτούργημά μου, μέσα από το οποίο λαμβάνω τη 

χαρά να μεταφέρω και να εκφράζω τις αξίες και τις χαρές του Χριστού και της εκκλησίας, 

καθώς βρίσκομαι μεταξύ Θεού και ανθρώπων. 

 

3. Πώς αντέδρασαν οι συγγενείς σας σε αυτή σας την απόφαση να γίνετε ιερέας; 

 

Σίγουρα η είσοδος στην ιεροσύνη είναι απόφαση ζωής και χωρίς τη συμφωνία και τη 

στήριξη των κοντινών μου συγγενών δεν θα έπαιρνα μια τόσο σοβαρή απόφαση. 

 

4. Τι θα λέγατε σε κάποιον που θέλει να ακολουθήσει αυτό το επάγγελμα; 

 

Θα του συνιστούσα να μη το δει καθαρά ως επαγγελματική αποκατάσταση, γιατί πιστεύω 

ότι πως αν το επάγγελμα που ακολουθείς δεν σε εκφράζει, τότε δεν θα καταφέρεις να το 

ασκήσεις σωστά. Πόσο μάλλον όταν πρόκειται για λειτούργημα. 

 

5. Ποια είναι τα πλεονεκτήματα της δουλειάς σας; 

 

Ως λειτουργός έρχομαι καθημερινά σε επαφή με αρκετούς ανθρώπους. Τους μεταδίδω τον 

Χριστό με τη Θεία Ευχαριστία, συμμετέσω στις χαρές τους (γάμους, βαπτίσεις) και 

συμπαραστέκομαι στη λύπη τους (εξόδιοι ακολουθίες-κηδείες, μνημόσυνα). Ως πνευματικός 

μοιράζομαι τα πάθη, τις αδυναμίες, τα αμαρτήματά τους γενικά. Και με την αγάπη και τη 

βοήθεια του Χριστού, τυους βοηθώ να τα ξεπεράσουν. 

 

6. Πιστεύετε ότι το επάγγελμα αυτό είναι κορεσμένο; 

 

Πιστεύω ότι ανέκαθεν στην εκκλησία του Χριστού τίποτα δεν ήταν περιττό και τίποτα δεν 

περισσεύει. Σίγουρα υπάρχουν περιοχές και ενορίες που χρειάζονται έναν καλό κληρικό για 

να τις διακονήσει. 

 

7. Πόσες ώρες εργάζεστε την ημέρα; 

 

Για έναν ιερέα δεν υπάρχει συγκεκριμένο ωράριο εργασίας. Είμαι ιερέας 365 μέρες τον 

χρόνο και 24 ώρες την ημέρα. 

 


